
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 30.08.2019  
 
Fylkesutvalet sette sak RS 127/19 «Rutetilbodet for fylkesvegferjene frå 2020» på sakskartet som politisk 
sak utan saksførelegg. 
 
Pål Kårbø (Krf) sette på vegne av A, Krf, Sp og SV fram slikt forslag: 
 

«Saka vert utsett. 
 
Fylkesutvalet bed rådmannen å koma attende med sak til neste fylkesutval, som synleggjer 
meirkostnaden og miljøkonsekvensene dersom ein legg gjeldande ruteproduksjon til grunn.» 

 
Røysting (til utsetjing) 
 
Kårbø sitt forslag vart vedteke med 8 røyster (A, Krf, Sp, SV) og vart vedteke. 
 
Vedtak 
 
Saka vert utsett. 
 
Fylkesutvalet bed rådmannen å koma attende med sak til neste fylkesutval, som synleggjer meirkostnaden 
og miljøkonsekvensene dersom ein legg gjeldande ruteproduksjon til grunn. 
 


